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Algemene Afdelingsvergadering 13-12-2023 
Jonge Democraten Arnhem - Nijmegen 
Notulen door: Yara Wilhelmy Damsté  
 
Datum:     maandag 04-09-2023 
Tijd:          20:00 – 22:00 
Locatie:    Restaurant De 4 Heeren te Nijmegen 
 

 
20:09 Opening AAV [zet tijdstippen op plek XX:XX] 
 
Benoeming Technisch Voorzitter  
Technisch Voorzitter: Tim van Beusekom [afdeling Utrecht] 
 
Installatie Stem- en Notulencommissie 
Stem- en Notulencommissielid 1: Michiel van Alst [afdeling Brabant] 
Stem- en Notulencommissielid 2: Yara Wilhelmy Damsté [afdeling Utrecht] 
 
Vaststellen notulen AAV 27-06-2023 
Vastgesteld [per acclamatie] 
 
Vaststellen agenda AAV 04-09-2023 
Vastgesteld [per acclamatie] 
 
Eventuele wijzigingen?  
Einde toegevoegd agenda 
 
Eventuele mededelingen m.b.t. de AAV? 
 

 
20:11 Bestuursverantwoording 
 
Voorzitter Douwe Brandenbarg: 
Korte mondelinge toelichting: Heeft iedereen verantwoording gelezen en zijn er vragen? 
Aanvulling Jardain: Advies sollicitatiecommissie nu meer focus op grote activiteiten dan de 
kleine wekelijkse activiteiten.  
 
 
20:12 Bestuursvragen 
 
Voorbeeld: 
V Janneke: Waarom is jullie bestuur zo veel beter dan vorig jaar? 
A Secretaris: Omdat jij er niet meer in zit. 
 
Bij vervolgvragen en antwoorden (ook van meerdere personen) kun je de witregels weglaten. 
Noteer goed of het een vraag aan een persoon of aan het hele bestuur is. 
 
V (Bart Hiddema): Goed bezig, goed inzicht, bepaalde dingen niet goed gaan (communicatie in 
bestuur) is er nagedacht over oplossingen? 
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A (Douwe): Bij bestuurstrainingen gedaan, niet goed inzicht van elkaar wat ze doen. In agenda 
punt erbij voor iedereen om te zeggen wat ze doen voor de vereniging. Trello 
V Bart: Lukt dat tot dusver? 
A (Douwe): Nog niet echt toegepast gaan we aankomend jaar doen. Zodat alles dan goed 
vastgesteld staat en goede communicatie.  
 
V (Julia): Wat gaat er tot nu toe het beste/meest trots op? 
A (Douwe): Trots op de goede sfeer ondanks pijnpuntjes goed erdoorheen. Campagne was 
inzet heel goed en aanwezigheid is goed in bestuur.  
 
V (Julia): Hoe gaat samenwerking lb secretaris, schaal 1 tot 10, hoe leuk is ze? 
A (Chiury): Ze doet het geweldig, laat mijn hart een slagje hartje overslaan want notulen 
stonden er niet in volgens haar maar stonden er wel. Subtiel en zeggen van dingen die je 
beter kan doen. Heel makkelijk om dat te aanvaarden. 
 
V (Fay): vervolgvraag Julia wat was het cijfer 
A (Chiury): 8- 
 
V (Bart): Niet helemaal eens met wat je zegt, bewonderenswaardig, focus op grote 
activiteiten. Is dat niet een beetje te ambitieus? Dat ze niet of te laat reageren terwijl elke 
week activiteit wel als lijn wordt gehouden. 
A (Jardain): Klopt, begin heel erg focus op gastsprekers, liep vaak tegen een slechte reactie 
aan. Daarom meer focus bij andere punten gaan leggen maar wel nog een gastspreker uit 
buitenland krijgen. Daar is wel interesse voor. Kan iets te ambitieus zijn daardoor kan een 
week net wegvallen maar daar ben ik op bewust en aan het werken dat dat niet gebeurt 
 
V (Bart): Je zou ook dichter bij huis gastsprekers over bepaalde onderwerpen vinden en zijn 
meer soorten activiteiten dan gastsprekers die ook leuk zijn, hoe kijk je daar tegen aan 
A (Jardain): Mooie tip, graag over in gesprek met je. Focus lag meer op hoogleraren enz maar 
mooie alternatieven txx voor de tip. 
 
V (Bart): Goed bezig. Fijn dat inspiratie uit fractievergaderingen komt. Lukt het om de ideeën 
van de JD bij de fractievergadering te uiten. 
A (Lucas): Krijg daar goed de ruimte voor, Gelderland minder uitgesproken behalve over 
voedselfloriade ding wat veel geld kost, ander JD lid dat daar was was mee eens. De rest is 
soms lastig. 
 
V  (Bart): vaker gaan? 
A (Lucas): ja wil wel vaker, 1 x per week 
 
V(Bart): Goed bezig met ledenbinding en schoolbezoeken. Wat is het appgroepbeleid?  
A (Linda): Beleid is iedereen die lid is van de jd mag lid worden maar voorwaarde is binding 
met de afdeling, komt iemand wel eens langs, heeft deze binding 
 
V (Bart): Zijn die kaders bewust vaag gelaten? 
A (Linda): Kan extra impuls geven door in zo'n appgroep te zitten, daarom is het wat 
makkelijker. 
 
Bestuursverantwoording 
Excuus voor niet schriftelijk inleveren. Niet het beste resultaat maar wel een goede 
campagne. Alles gedaan wat we konden dmv flyeren en meegaan met D66 enz. Wou 
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commissie starten is toen niet van de grond gekomen was niet genoeg animo. Denk dat JD 
wel een zetel extra heeft binnengesleept. 
V (Fay): Jammer dat je stopt, ben benieuwd of je al met de overdracht bent begonnen aan het 
bestuur? Kunnen zij jouw functie overnemen? 
A: Ja aftreden was vroegtijdig besproken en heb toen met Douwe de sociale media en 
dergelijke doorlopen. 
 
V (Julia): Hoe kijk je terug op afgelopen periode, samenwerking met het bestuur, naar je zin 
gehad, hoe reflecteer je op je beslissing af te treden.  
A: Ging met veel passie erin, iets overschat hoeveel energie ik over zou hebben, kijk positief 
terug op een leuke periode en blijf nog in contact met bestuur wat me nu ook dierbaar is. 
Social media ging goed van start ook al was ik daar eerst bang voor, goede overdracht hielp 
enorm. Veel ontwikkeld dus positief. 
 
 
 

 
XX:XX Verkiezingsblok 
 
 
Penningmeester 

Naam:  

Toelichting: XXX 
 
V (Naam): 
A: 
 
V (Naam): 
A: 
 
V (Naam): 
A: 
 

Bestuurslid Profilering 

Naam: XX 
Toelichting: XXX 
 
V (Naam): 
A: 
 
V (Naam): 
A: 
 
V (Naam): 
A: 
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XX:XX Pauze 

Schorsing AAV 
 
Noot van mij: tijdens de pauze stemmen en stemmen tellen door SNC. 
 
 

20:50 Heropening AAV 
 
20:50 Politiek blok 
MOTIE 001 Motie Azerbeidzjan 

Onderwerp: Motie [niet buitengewoon] 

Woordvoerder: 
Lucas Hoogendoorn 

Na de invasie van Oekraïne een nieuwe gasplek zoeken. Het 
probleem met Azerbeidzjan als nieuw gasland is dat ze 
hetzelfde doen als Rusland. Propaganda en buurlanden 
invallen, geen democratie, geen persvrijheid of enige vorm 
van vrijheid. Importeer dus niet uit Azerbeidzjan is niet 
beter dan Rusland.  

Voor Neutraal Tegen 

X Linda: Wenselijk om te 
stoppen met gas importeren, 
maar we zijn nog niet ver 
genoeg om te stoppen dus 
wat is dan het alternatief? 
Leander: Bezetten 
internationaal erkend gebied, 
als het om die gebieden gaat 
hoe werkt dat want dat staat 
op de kaart als 
azerbeidzjaanse. Hoe zit dat? 
Bart: Slaat deze motie de 
spijker op de kop want zijn 
grote problemen met handel 

- Keiharde inflatie, 
wenselijk andere 
transitie maar gas is 
nog te hard nodig en 
er zijn weinig andere 
landen die een goed 
alternatief kunnen 
zijn. Zo helpen we 
onze eigen inflatie. 

Jardian: Land als dit is niet 
hetzelfde als Rusland want 
wapenmacht enz zijn niet 
dezelfde grote en invloed 
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met dit soort landen is het 
niet effectiever om motie te 
schrijven tegen export naar 
landen die doorsluizen naar 
Rusland tegen te gaan ipv 
dit? 
Leander: Slaat wel de spijker 
op de kop, hoe denkt u daar 
over? 

kan dit dezelfde situatie als 
Rusland kunnen opleveren? 
Douwe: heel leuk en aardig 
maar bijna elk land heeft wel 
iets vreselijks en met de 
inflatie en de tekorten 
moeten er keuzes gemaakt 
worden en we kunnen niet 
tegen alles wat niet eerlijk is 
iets doen. 

Woordvoerder: Bezet gebied gaat niet over erkend gebied. Import komt 
maar 3 procent uit Azerbeidzjan maar zij krijgen er heel veel 
geld. Pretpark met demoniseren Armenen en het ontkennen 
maakt het wel een serieuze/belangrijke issue. Andere 
landen zijn erg is meer reden om te kijken naar betere 
landen. 

Stemming: Verworpen met 1 stem voor de rest tegen of onthouden. 

 
21:02 Financieel blok 
 
Toelichting op de begroting 
Toelichting door Lucas Hoogendoorn 
Financieel lastig jaar in 1600 gekort vooral op afdracht en projectsubsidies. Geen symposium 
meer JOVD heeft ook afgezegd, daarmee wordt 1400 bespaard. 50 euro meer naar twinning 
en de rest naar overig.  
Gezelligheidsactiviteiten gaat flink omhoog want is veel meer geweest. BBB gaat omhoog dus 
meer zuipen en is precies 10% vaste afdracht. Scholing wordt gekort want het bestuur gaat 
vooral langs scholen en zij hebben studenten ov en dat geld werd voor reiskosten gebruikt. 
Alleen EU verkiezing dus minder geld naar dat. Huur gaat meer geld naartoe want we zitten 
vaker bij de 4 heeren. Proberen goedkopere plekken te vinden.  
 
Advies KasCo 
Toelichting door de KasCo 
Bauke: Geen pennie A.I. pennie is Lucas, KasCo bedankt Lucas voor zijn inzet en goede 
communicatie. Positief advies.  
 
V (Fay): BBB gaat omhoog, na deze AAV bitterballen als toon van goede wil? 
A (Lucas): Al genoeg naar gevraagd dus nee 
 
Motie van orde door Fay: Nu rondje bitterballen?  
A: Komt overleg over antwoord komt later.  
 
V (Arnoud): Wat is er al bekend over de Twinning? 
A (Lucas): Kan ik nog geen vragen over beantwoorden maar we zijn er mee bezig. Vooral naar 
Scandinavische landen/Ierland te kijken. 
A (Jardain): Nog kijken met welke afdelingen we gaan mogelijk met Amsterdam. Moet nog 
overlegd worden binnen JDA dus nog geen concreet antwoord dan wss Ierland. 
 
V (Bart): Jammer om te zien dat zaalhuur omhoog is gegaan want was goedkoper alternatief, 
hoe reflecteren jullie daarop? Bij volgende PJO borrel ook 2 drankjes pp? 
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A (Lucas): Waarschijnlijk budget voor 2 drankjes pp ja. Andere locatie vond dat we te weinig 
activiteiten organiseerde dus of meer activiteiten of 500 euro per keer betalen 
A (Douwe): Weinig contact met ze dus hebben daarvoor excuses aangeboden. Prijsgarantie 
want hun gasprijzen betalen, dat lijkt nu 500 te zijn en dat kunnen wij niet betalen met 
hoeveel leden er komen en drank komen. Dan zouden er elke keer 20 man moeten komen. 
Alternatief lukte niet qua tijden 13 tot 17.  

 
XX:XX Verkiezingsuitslag 

 
 
21:17 Sluiting 
 
WVTTK 

●  
 
Rondvraag 
 
V [Naam lid]: 
A [Bestuurslid X]: 
 
V [Naam lid}: 
A [Bestuurslid X]: 
 
Bedanken Stem- en Notulencommissie 
Sluiting door Technisch Voorzitter 
 
Mededelingen 
 
Sluiting door Afdelingsvoorzitter 
 
 

Naam Functie Totaal 
uitgebrachte 
geldige stemmen 

Voor Tegen Blanco Verkozen? 

XX Penningmeester     Ja/nee 
XX Bestuurslid Profilering     Ja/nee 


